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                                                              Protokół nr 53/23 

z posiedzenia 

Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 15 maja 2023 r.  

 

Ad 1. 

Otwarcia posiedzenia stwierdzenia prawomocności obrad. 

 

Otwarcia posiedzenia (o godz. 16:00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania 

członków komisji, zastępcę Prezydenta Miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych 

kierowników oraz dokonała przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska. 

Obrady rozpoczęto 17 kwietnia 2023 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:58 tego samego 

dnia. Na statutową liczbę 8 radnych w chwili rozpoczęcia obrad obecnych było  

7 członków komisji. Obecność członków komisji, radni potwierdzili obecność poprzez 

potwierdzenie kworum za pomocą systemu eSesja oraz podpis na liście obecności (lista stanowi 

załącznik do nin. protokołu). Przewodnicząca poinformowała że obrady komisji są 

prawomocne. Obrady odbyły się stacjonarnie w sali konferencyjnej nr 229 przy ul. Grzegorza 

Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźlu.  

 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków. 

Obecni: 

1. Hanna Białas 

2. Grażyna Filipowicz  

3. Elżbieta Kozakiewicz 

4. Małgorzata Lipczyńska 

5. Halina Mińczuk 

6. Ewa Odulińska 

7. Marek Piasecki   nieobecny 

8. Sławomir Wołkowiecki 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 

 

1. Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu; 

2. Anna Brągiel, dyrektor ŚDS Promyczek w Kędzierzynie Koźlu; 

3. Beata Kaczyńska-Pogwizd, kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki  

w Kędzierzynie Koźlu; 

4. Gabriela Helbin-Golasz, kierownik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa  

w Kędzierzynie Koźlu; 

5. Joanna Hariasz, skarbnik miasta. 

6. Klaudiusz Widera, radca prawny. 

7. Maja Mrożek-Dobber, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i 

Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu; 

8. Stanisław Węgrzyn, dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych  

w Kędzierzynie Koźlu; 

9. Teresa Głuszek, kierownik  Wydziału Biura Informacji i Promocji Miasta w Kędzierzynie 

Koźlu; 

10. Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych 

społeczno-gospodarczych; 
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proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 52 z dnia 17 kwietnia 2023 r. 

4. Opinia komisji do sprawozdania z wykonania budżetu miasta za rok 2022 w zakresie 

działania komisji. 

5. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Kędzierzyn-Koźle  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami działającymi w zakresie pożytku 

publicznego za rok 2022.  

6. Informacja o działaniach asystentów rodziny w roku 2022 – temat wynika z planu pracy 

komisji. 

7. Ocena Zasobów Pomocy Społecznej dla Gminy Kędzierzyn-Koźle za 2022 rok.  

8. Opinia komisji do wniosku o przyspieszenie wskazania lokalu na czas nieoznaczony 

 z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu na czas nieoznaczony - PMS.7143.2.79.2022. 

9. Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego  

z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - PMS.7143.1.13.2023. 

10. Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego  

z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - PMS.7143.1.14.2023. 

11. Opinia komisji do wniosku o przyspieszenie wskazania lokalu przeznaczonego do najmu 

socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców 

uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - 

PMS.7143.1.16.2017 / PMS.7143.2.4.2023 

12. Sprawy bieżące. 

1) Zarządzenie Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle Nr 2598/PMS/2023,2625/PMS/2023 

w sprawie zatwierdzenia listy wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 

przeznaczonego do najmu socjalnego. 

13. Zakończenie obrad.  

 

Ad 2.  

Wnioski do porządku obrad. 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że po terminie wysyłki wpłynęły do 

wprowadzenia materiały. 

1. Opinia komisji do wniosku w sprawie zmiany rodzaju najmu bezumownie 

zajmowanego lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego na lokal wynajmowany na 

czas nieoznaczony - PMS.7142.5.3.2023. 

2.    Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Kędzierzynie-Koźlu za rok 2022. 

3. Raport z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii i efektów jego realizacji w 2022 

roku. 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska zaproponowała wspólne głosowanie nad 

wprowadzeniem materiałów en bloc, zapytała się czy ktoś jest przeciwny, wobec braku osób 

sprzeciw poddała pod głosowanie: 
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Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenie do porządku obrad dodatkowych materiałów  

 

1. Opinia komisji do wniosku w sprawie zmiany rodzaju najmu bezumownie 

zajmowanego lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego na lokal wynajmowany na 

czas nieoznaczony - PMS.7142.5.3.2023. 

2.    Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Kędzierzynie-Koźlu za rok 2022. 

3. Raport z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii i efektów jego realizacji w 2022 

roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Ewa Odulińska, 

Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (3) 

Hanna Białas, Halina Mińczuk, Marek Piasecki 

 

porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 

3. Przyjęcie protokołu nr 52 z dnia 17 kwietnia 2023 r. 

4. Opinia komisji do sprawozdania z wykonania budżetu miasta za rok 2022 w zakresie 

działania komisji. 

5. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Kędzierzyn-Koźle  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami działającymi w zakresie pożytku 

publicznego za rok 2022.  

6. Informacja o działaniach asystentów rodziny w roku 2022 – temat wynika z planu pracy 

komisji. 

7. Ocena Zasobów Pomocy Społecznej dla Gminy Kędzierzyn-Koźle za 2022 rok.  

8. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-

Koźlu za rok 2022. 

9. Raport z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii i efektów jego realizacji w 2022 roku. 

10. Opinia komisji do wniosku o przyspieszenie wskazania lokalu na czas nieoznaczony 

 z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu na czas nieoznaczony - PMS.7143.2.79.2022. 

11. Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego  

z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - PMS.7143.1.13.2023. 

12. Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego  

z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - PMS.7143.1.14.2023. 

13. Opinia komisji do wniosku o przyspieszenie wskazania lokalu przeznaczonego do najmu 

socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców 

uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - 

PMS.7143.1.16.2017 / PMS.7143.2.4.2023. 

14. Opinia komisji do wniosku w sprawie zmiany rodzaju najmu bezumownie zajmowanego 

lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego na lokal wynajmowany na czas 

nieoznaczony - PMS.7142.5.3.2023. 

15. Sprawy bieżące. 
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2) Zarządzenie Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle Nr 2598/PMS/2023,2625/PMS/2023 

w sprawie zatwierdzenia listy wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 

przeznaczonego do najmu socjalnego. 

16. Zakończenie obrad.  

 

 

Ad 3. 

Przyjęcie protokołu nr 52 z dnia 17 kwietnia 2023 r. 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że projekt protokołu zostały przesłany 

na portalu eSesja oraz na BIP. Nikt nie zgłosił uwag. Zapytała, czy ktoś wnosi uwagi do  

ww. projektu protokołu, wobec braku uwag zaproponowała, aby komisja przyjęła protokół  

nr 52/23. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu nr 52 z dnia 17 kwietnia 2023 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Ewa Odulińska, 

Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (3) 

Hanna Białas, Halina Mińczuk, Marek Piasecki 

 

Ad 4. 

Opinia komisji do sprawozdania z wykonania budżetu miasta za rok 2022 w zakresie 

działania komisji. – sprawozdanie stanowi załącznik do nin. protokołu. 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisji zostało przedstawione 

sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za rok 2022 wraz z załącznikami. Wpłynęła 

pozytywna opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej, dodała, że wykonanie budżetu w zakresie 

komisji Spraw Społecznych dotyczy głównie spraw społecznych i pomocy społecznej  

z przedstawionych komisji danych budżet został zrealizowany, otworzyła dyskusję. 

 

Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych społeczno-

gospodarczych wyjaśnił, że budżet za 2022 r. został zrealizowany prawidłowo, RIO wydało 

pozytywną opinię. Budżet roku2022 był wyjątkowo trudny, ale skarbnik miasta czuwała nad 

prawidłową realizacją w zakresie spraw społecznych i pomocy społecznej.  

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska wobec braku osób chętnych do dalszej dyskusji podała 

pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do sprawozdania z wykonania budżetu miasta za rok 2022 w zakresie 

działania komisji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Ewa 

Odulińska, Sławomir Wołkowiecki 
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NIEOBECNI (2) 

Halina Mińczuk, Marek Piasecki 

 

 Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 6 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała 

sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za rok 2022 w zakresie działania komisji. 

 

Ad 5. 

Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Kędzierzyn-Koźle  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami działającymi w zakresie pożytku 

publicznego za rok 2022 – sprawozdanie stanowi załącznik do nin. protokołu. 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisji zostało przedstawione 

obszerne i szczegółowe sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Kędzierzyn-

Koźle z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami działającymi w zakresie pożytku 

publicznego za rok 2022 dodała, że wiele organizacji pozarządowych oraz podmiotów 

działający w zakresie pożytku publicznego jest zaangażowanych w pracę na rzecz gminy,  

społeczeństwo jest aktywne w wielu dziedzinach i kultury fizycznej , ochrony środowiska,  

tworzyła dyskusję. 

 

Radna Małgorzata Lipczyńska w imieniu własnym i radnych złożyła podziękowania dla osób, 

społeczników, tworzących i pracujących w organizacjach pozarządowych oraz podmiotach 

działający w zakresie pożytku publicznego na rzecz gminy i mieszkańców. Podziękowała za 

szczegółowo przygotowane sprawozdania, radni nie mają pytań czyli widzą i doceniają tę pracę 

organizacji pozarządowych oraz podmiotów działających w zakresie pożytku publicznego za 

rok 2022.  

  

 Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisja Spraw Społecznych 

zapoznała się i przyjęła ww. sprawozdanie. 

 

Ad 6. 

Informacja o działaniach asystentów rodziny w roku 2022 – temat wynika z planu pracy 

komisji –informacja stanowi załącznik do nin. protokołu. 

 

 Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że obecny punkt i kolejne są 

monotematyczne i łączą się ze sobą, wszystkie dotyczą spraw z zakresu pomocy społecznej na 

rzecz mieszkańców. Z przedstawianych sprawozdań wynika jako dużo zadań jest 

realizowanych przez MOPS. Przewodnicząca nawiązała do tragicznej śmierci 8 letniego 

Kamila z Częstochowy, gdzie rodzina była objęta asystenturą rodziny lecz system tego dziecka 

nie uratował. W tym przypadku asystenci rodziny zgłaszali sprawę, wskazywali zabranie 

dziecka do placówek lecz sąd rodzinny zadecydował inaczej i wybrał rodzinę, sąd postawił na 

rodzinę i skrytykowano zabranie dziecko. Po tych zdarzeniach, po analizie dokumentów, 

wskazano, że asystencji rodzin zgłosili kilkakrotnie wniosek do sądu, o umieszczenie dziecka 

w pieczy zastępczej, na jakiś czas, zbadać sprawę rodziny.  Asystenci rodziny dokonali 7 

zgłoszeń w sprawie tej rodziny, nie mają innych praw, a sąd przez zaniechanie lub 

przepracowanie wydał inny wyrok.  Nie ma również słów na określenie postępowania rodziców 

na krzywdzenie dziecka.  

 

Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu 

poinformowała, że objęcie przez rodzinę asystenturą jest na wniosek rodziny bądź na podstawie 
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pracownika socjalnego lub postanawiania sądu. W  przypadku rodziny z Częstochowy rodzina 

była niewydolna wychowawczo, często się przeprowadzała. W gminie Kędzierzyn-Koźle 

asystenci mają pod opieką 75 rodzin, a każdy asystent  po 15 rodzin. Przeważnie rodziny objęte 

są opieką przez okres 3 lat. Rodzina musi zgodzić się na współpracę lecz wielokrotnie nie 

realizuje zamierzonych celów i zadań, mimo wielkiej pomocy asystenta, nie wykorzystuje 

wskazówek  praktycznych w życiu,  nie realizuje wspólnie wpracowanych celów i zadań. To  

wszystko zależy od rodziny. Z Kędzierzyna-Koźla 160 dzieci jest umieszczonych w 

placówkach bo asystentura nie przyniosła efektów i rodziny nie rokowały o czy został 

poinformowany sąd rodzinny.  

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska zapytała czy dokumenty dot. rodzin są przekazywane 

do innych gmin w momencie przeprowadzek..  

 

Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu 

poinformowała, że tak, dokumenty są przekazywane, jest współpraca między placówkami. 

Tylko instytucje muszą mieć wiedzę o przeprowadzce.  

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska, podsumowała, że komisji zostały przedstawione 

szczegółowe sprawozdania co wskazuje na ogromną ilość pracy jaką wykonują pracownicy 

ośrodka, jednostek i domów pomocy. Podziękowała za ciężką  pracę asystentów rodzin na rzecz 

mieszkańców.  

 

 Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska  poinformowała, że komisja Spraw Społecznych 

zapoznała się i przyjęła ww. informację. 

 

Ad 7. 

Ocena Zasobów Pomocy Społecznej dla Gminy Kędzierzyn-Koźle za 2022 rok – 

sprawozdanie stanowi załącznik do nin. protokołu. 

 Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisji zostały przedstawione 

obszerne sprawozdanie dot. Ocena Zasobów Pomocy Społecznej dla Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska otworzyła dyskusję, nikt nie zgłosił się do dyskusji, 

przewodnicząca poinformowała, że komisja Spraw Społecznych zapoznała się i przyjęła ww. 

sprawozdanie. 

 

Ad 8. 

Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-

Koźlu za rok 2022 – sprawozdanie stanowi załącznik do nin. protokołu. 

 Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska, podsumowała, że komisji zostały przedstawione 

obszerne sprawozdanie dot. sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu. 

  

 Radna Grażyna Filipowicz zapytała o Ośrodki Wsparcia i Domy Dziennego Pobytu, liczba 

miejsc to 485 a liczba osób korzystających na raz to 643 osoby, czy uwzględnia się powstanie 

kolejnego Domu Dziennego Pobytu.  

 

 Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych społeczno-

gospodarczych wyjaśnił, że w naszym mieście z  Domów Dziennego Pobytu korzysta 

wyjątkowo dużo osób, na terenie gminy jest pięć domów, nie przewiduje się kolejnego domu, 

w domach większość osób korzysta z obiadów a nie wszyscy korzystają z zajęć, dużo osób 
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potrzebuje po prostu wsparcia dziennego. Gmina w tej chwili inwestuje w budynek przy 

 ul. Stalmacha gdzie na poziomie ,,zero’’ zostanie przeniesiony Dom Dziennego Pobytu z ul. 

Powstańców z większym metrażem, będzie Centrum Seniora.. Pozostałe instytucje MOPS i 

MBP udzielają wsparcie osobom starszym i większość osób jest zaopiekowania. Działań na 

rzecz osób starszych jest bardzo dużo. Być może w przyszłości trzeba będzie dążyć do 

zwiększenia ilości miejsc.  Wyjaśnił w temacie poprzedniego punktu, w temacie Kamila który 

został skatowany przez ojczyma, przypomniał, że do takich zbrodni dochodzi często, system 

pomocy chroni osoby doświadczające przemocy lecz organy musza zostać poinformowane o 

zagrożeniu nawet przez anonim, sąsiedzi w razie jakiś zagrożeń powinni dzwonić po pomoc w 

tym przypadku zawiodła najbliższa rodzina, która widziała cierpienie dziecka.  Każdy obywatel 

musi mieć świadomość, że należy reagować za zagrożenia, tylko musi być impuls, przez telefon 

lub przesłanie anonimu do organów.  

 

 Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska, podsumowała, że społeczeństwo, musi być 

informowane w razie zagrożeń należy dzwonić po pomoc, nawet gdyby było to bezzasadne to 

nikt nie poniesie za to odpowiedzialność, bo panuje  znieczulica społeczeństwa, w obawie o 

konsekwencję lub sprawy sądowe.  

  

 Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu 

poinformowała, że po każdym zgłoszeniu, pracownik ma obowiązek analizy i od razu tego 

dokonuje wizji lokalnej i procedury. Również placówki pedagogiczne,  przedszkola lub szkoły 

wskazują potrzebę interwencji.    

 

 Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska  poinformowała, o sytuacji patologicznej w rodzinie 

mieszkającej w bloku, gdzie dochodziło do przemocy wobec dzieci, na skutek interwencji 

sąsiadów dzieci zostały umieszczone w placówce wychowawczej, natomiast zostali uciążliwi 

rodzice,  dziennie są tam krzyki i na skutek skarg sąsiadów, lecz sąsiedzi z klatki dzwonią lecz 

boją się bo mają dużo problemów łącznie z groźbami karalnymi, dziennie są patrole policji ze 

względu na skargi. Zapytała o ilość zgłoszonej przemocy w stosunku do lat poprzednich.  

 

 Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska podziękowała za pracę i poinformowała, że komisja 

Spraw Społecznych zapoznała się i przyjęła ww. sprawozdanie. 

 

Ad 9. 

Raport z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii i efektów jego realizacji w 2022 roku –

raport stanowi załącznik do nin. protokołu. 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisji zostało przedstawione 

szczegółowe sprawozdanie - raport z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii i efektów jego 

realizacji w 2022 roku. Zapytała o ilość dzieci narodowości ukraińskiej w szkołach.  

 

Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych społeczno-

gospodarczych wyjaśnił, że na realizację Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w 2022 roku Gmina Kędzierzyn-

Koźle wydatkowała kwotę bardzo dużą kwotę 1 846 413,44 zł, z czego Wydział Polityki 

Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i Zdrowia wydatkował kwotę w wysokości 593 521,91 zł, 

Wydział Kultury Sportu i Turystyki wydatkował kwotę w wysokości 766 711,57 zł, Wydział 

Oświaty i Wychowania wydatkował kwotę w wysokości 296 315,86 zł, ponad to kwotę w 

wysokości 189 864,10 zł Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej wydatkował na prowadzenie 
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placówek wsparcia dziennego. Dochód z opłat za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych wyniósł  2 727 834,96 zł. Liczba oddziaływań profilaktycznych realizowanych 

w ramach Gminnego Programu, (w tym programów profilaktycznych, szkoleń dla realizatorów 

programów        profilaktycznych): liczba programów - 22.Liczba uczestników pozalekcyjnych 

zajęć sportowych realizowanych w ramach Gminnego Programu – 195. Liczba osób 

uczestniczących w szkoleniach dla rodziców w zakresie ich kompetencji wychowawczych 

w obszarze profilaktyki zachowań ryzykownych dzieci: 11 osób. Liczba szkoleń i konferencji 

dla osób zajmujących się profilaktyką na temat szkodliwości substancji psychoaktywnych oraz 

obowiązujących przepisów prawnych: 0. Ilość dzieci narodowości ukraińskiej w szkołach jest 

stała ponad 200 a w przedszkolach ok. 100 dzieci. 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisja Spraw Społecznych 

zapoznała się i przyjęła ww. raport. 

 

Ad 10. 

Opinia komisji do wniosku o przyspieszenie wskazania lokalu na czas nieoznaczony 

 z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  

do wynajęcia lokalu na czas nieoznaczony - PMS.7140.2.79.2022 - wniosek stanowi 

załącznik do nin. protokołu. 

 Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisja otrzymała wniosek z 

którym się zapoznała, otworzyła dyskusję 

   , wobec braku osób chętnych do dyskusji, poddała pod głosowanie: 

 

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku o przyspieszenie wskazania lokalu przeznaczonego do najmu 

socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych 

do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - PMS.7143.1.16.2017 / 

PMS.7143.2.4.2023.  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (1) 

Marek Piasecki 

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 7 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  

ww. wniosek. 

 

 

 

 

 

 

Ad 11. 

Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego  

z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  

do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - PMS.7143.1.13.2023 - wniosek 

stanowi załącznik do nin. protokołu. 
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Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisja otrzymała wniosek z 

którym się zapoznała, otworzyła dyskusję, wobec braku osób chętnych do dyskusji, poddała 

pod głosowanie: 

 Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 

pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - PMS.7143.1.13.2023..  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (1) 

Marek Piasecki 

 

 Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 7 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  

ww. wniosek. 

 

Ad 12. 

Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego  

z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  

do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - PMS.7143.1.14.2023 - wniosek 

stanowi załącznik do nin. protokołu. 

 Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisja otrzymała wniosek z 

którym się zapoznała, otworzyła dyskusję, wobec braku osób chętnych do dyskusji, poddała 

pod głosowanie: 

 Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 

pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - PMS.7143.1.14.2023..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (1) 

Marek Piasecki 

 

 

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 7 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  

ww. wniosek. 

 

Ad 13. 
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Opinia komisji do wniosku o przyspieszenie wskazania lokalu przeznaczonego do najmu 

socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców 

uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - 

PMS.7143.1.16.2017 / PMS.7143.2.4.2023 -  wniosek stanowi załącznik do nin. protokołu. 

 

 Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisja otrzymała wniosek z 

którym się zapoznała, otworzyła dyskusję, wobec braku osób chętnych do dyskusji, poddała 

pod głosowanie: 

 Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku o przyspieszenie wskazania lokalu przeznaczonego do najmu 

socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych 

do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego - PMS.7143.1.16.2017 / 

PMS.7143.2.4.2023.  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (1) 

Marek Piasecki 

 

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 7 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  

ww. wniosek. 

 

Ad 14. 

Opinia komisji do wniosku w sprawie zmiany rodzaju najmu bezumownie zajmowanego 

lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego na lokal wynajmowany na czas nieoznaczony 

- PMS.7142.5.3.2023 - wniosek stanowi załącznik do nin. protokołu. 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisja otrzymała wniosek z 

którym się zapoznała, otworzyła dyskusje, wobec braku osób chętnych do dyskusji, poddała 

pod głosowanie: 

 Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku w sprawie zmiany rodzaju najmu bezumownie zajmowanego 

lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego na lokal wynajmowany na czas nieoznaczony - 

PMS.7142.5.3.2023.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (1) 

Marek Piasecki 

 

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie 7 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała  

ww. wniosek. 
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Ad 15. 

Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisja otrzymała zarządzania  

Nr 2598/PMS/2023 oraz Nr /2625/PMS/2023  (zarządzenia  stanowią  załącznik do nin. 

protokołu), otworzyła dyskusję, wobec braku osób chętnych do dyskusji, poinformowała, że 

Komisja Spraw Społecznych zapoznała się i przyjęła ww. zarządzenie Prezydenta Miasta 

Kędzierzyn-Koźle Nr 2598/PMS/2023 oraz Nr 2625/PMS/2023 w sprawie zatwierdzenia listy 

wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego. 

Wizytę w Środowiskowym Domu Samopomocy „Promyczek” w Kędzierzynie-Koźlu –

ustalono na 13 czerwca 2023 r. o godz. 14:00. 

 

Kolejny termin komisji został ustalony na 19 czerwca 2023 r.  

 

 

Ad 16. 

Zakończenie obrad. 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska podziękowała za aktywne 

uczestnictwo w posiedzeniu i o godz. 16:58 zamknęła posiedzenie Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle.  

 

 

 

 

       PRZEWODNICZĄCA KOMISJI 

 

       Ewa Odulińska (-) 

 

 

 

 

 

 
Protokołowała A. Dworaczek 
 


